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ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 2 de març de 2021 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta);Jordi Vallhonesta; Quim Pagès; Antoni Comajuan; Jordi 
Gómez; Jordi Prat; Núria Ferré; Quim Colominas (secretaria) 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, agraint la presència de 
les persones assistents i lamentant que la situació de pandèmia no faciliti una dinàmica fluïda 
del Consell. Esmenta també la decisió de no fer les sessions en format telemàtic, atès que els 
intents previs no han resultat satisfactoris. 
 
Previ a l’inici de la sessió, es fa la presentació de dues persones treballadores de l’Ajuntament 
que s’han incorporat recentment al servei de la Batllòria. 
 
Per una banda, l’agent cívica Cristina Moreno, que per un període de 12 mesos, durà a terme 
tasques de sensibilització i facilitació de la convivència al poble. 
 
Per una altra, la Sandra Serrano, que s’incorpora a la Unió Batllorienca, desenvolupant tasques 
anàlogues a les que fa la Montserrat Calabuig: atenció a la biblioteca i centre cívic; gestió de 
l’Oficina d’Atenció Ciutadana; suport a la organització d’events, entre d’altres que puguin sorgir, 
a l’entorn de l’equipament. Es posarà l’accent en el desenvolupament del servei de biblioteca 
com a satèl·lit de l’Escorxador de Sant Celoni i en el desplegament d’accions orientades a la 
gent jove. La incorporació de la Sandra es combina amb ajustament en la jornada de la 
Montserrat que a partir d’ara es distribuirà entre la Batllòria i l’OAC de Sant Celoni. Aquest 
ajustament té lleus efectes sobre l’horari, però permet esperar bons resultats e matèria de 
desenvolupament qualitatiu dels serveis. 
 
S’inicia la informació i tractament sobre els projectes i temàtiques obertes al Consell: 
 

1. Remodelació del Parc del camí Ral: contractada enginyeria que ha desplegar el 
projecte. A finals de març presentarà 3 versions derivades del plec tècnic que es va 
posar a licitació, per tal que el grup de treball específic les analitzi i posteriorment es 
compateixi amb el Consell en ple. El lliurament del projecte definitiu serà el 30 de juny 
com a molt tard. Amb el projecte disponible es podrà fer la previsió pressupostària per 
a l’execució de les obres durant el 2022. 
 

2. Coberta i forjats de can Bruguera: si bé no es preveia intervenir a can Bruguera, el 
deteriorament sever de la coberta i forjats del cos afegit, obliguen a destinar recursos a 
l’arranjament, per tal que el mal estat no empitjori, generant riscos i més cost posterior. 
Els treballs s’iniciaran de manera imminent. 
 

3. Adequació del Centre Cívic del carrer Major: el projecte es duu a terme per habilitar 
l’acollida de les persones que actualment empren l’edifici les Casetes, atès que aquest 
espai esdevindrà la nova seu del consultori mèdic i cal alliberar-lo dels usos actuals. El 
projecte lliurat a l’Ajuntament presenta algun punt que cal aclarir però en breu estarà 
disponible i les obres es podran executar dins del 2021. 
 

4. Pèrgola pista esportiva: s’està treballant per trobar una alternativa sòlida per protegir 
millor l’àmbit en dies de pluja. Les que s’han trobat fins ara no donen bona solució a 
l’efecte vela. 
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En aquest punt, es planteja si l’ús limitat de la pista es mantindrà en el futur, atès que 
l’actual format limita les possibilitats de jugar a futbol a la canalla, que ha de cercar 
alternatives a quin sap quins llocs. Es preveu aixecar les limitacions quan els efectes 
de la pandèmia ja siguin mínims.  
 
Es proposa cercar un lloc alternatiu. S’esmenta el parc del camí Ral, però sembla que 
es massa proper a punt viari de força trànsit. Altra visió, és que, al final, acaben jugant 
al parc 1 d’octubre, a prop de viari i generant algun conflicte de convivència. No es 
concreta al respecte, amb la impressió que no és fàcil trobar aquesta alternativa en 
espais públics. 
 

5. Nova Rotonda Riells: en procés de contractació les obres. La Generalitat no pot 
precisar la data d’inici. En tot cas, si no hi ha novetats, es preveu que s’iniciïn enguany. 
 

6. Carril bici La Batllòria-Sant Celoni: en procés de licitació la redacció del projecte 
executiu. Impulsa la Generalitat. 

 
7. Càmeres de seguretat: a punt plec de licitació. Mig any aproximat per a instal·lació. 

En aquest punt es comparteix la inquietud per l’endarreriment d’aquest projecte. 
S’explica que és un plec de licitació complex, que ha incorporat noves unitats i que per 
això s’ha endarrerit. Tot apunta que per fi, està ben encarat. 
 

8. Consultori mèdic: es mantén el diàleg amb la Generalitat per avançar en el programa 
funcional. Una vegada es disposi es farà projecte tècnic. Inici d’obres condicionat per 
tràmits previs. 
 
En aquest punt s’expressa la contrarietat de la gent de la Batllòria pel que s’interpreta 
com un endarreriment excessiu del procés, amanit per l’alteració en l’atenció arran de 
la pandèmia que, malgrat l’esforç des serveis sanitaris, es viu amb sensació de 
precarietat.  
 
Es planteja la necessitat d’explicar a la gent de la Batllòria, mitjançant nota informativa, 
el moment actual del funcionament de l’atenció i el la motivació d’aquesta, per tal que 
tothom se senti ben informat al respecte. L’equip de Govern ho vetllarà i en funció de 
les dades disponibles es farà. 
 

9. Mobilitat: s’han dut a terme millores de la senyalització horitzontal per augment la 
seguretat al voltant de l’escola, especialment. Es continuarà refent la resta de 
senyalització que està força esborrada. Es dona compte de la intervenció de millora de 
senyalització i ajustaments en algun sentit de direcció a Royal Park, a instàncies de la 
nova Associació de Veïns de l’àmbit. 
 
En aquest punt, s’insisteix en la necessitat d’instal·lar bandes rugoses en els punts més 
sensibles al pas amb velocitat excessiva (camí Ral, per exemple) atès que de tant en 
tant es repeteixen les “curses” de vehicles. Es demanarà a la unitat de Mobilitat i 
senyalització que, tan bon punt es disposi de noves unitats, s’instal·lin en els punts mes 
estratègics. En Quim Pagès s’ofereix per aportar indicacions sobre aquest extrem. 
 

10. Convivència: la retirada d’ocupacions al carrer de Lluís Companys ha fet minvar les 
inquietuds veïnals. La problemàtica amb gossos, s’ha resolt. S’ha reiterat a la propietat, 
que cal protegir els immobles per tal que no es repeteixin les ocupacions. 
 

11. Sant Jordi 2021: s’està treballant per definir com podrà ser enguany, segons la 
pandèmia. S’anirà informant al respecte. Si tot va bé, potser es podrà fer presentació 
d’algun llibre. 
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12. Precs i preguntes: 

 
*La porta dels Safaretjos de la banda de la rampa està avariada i no s’obre, impedint 
que es pugui emprar aquest vessant accessible. Cal reparar-la tot seguit i indicar a la 
Policia local que l’obrin i tanquin. 
 
*El senyal que prohibeix la circulació de camions grans a l’alçada del parc 1 d’octubre 
s’ha mogut i no fa la funció per a la qual es va instal·lar. Cal reposar-la. També caldria 
posar-ne una altra a l’accés del nucli, per evitar invasions de tràilers i similars. 
 

Sense res més a tractar la presidenta aixeca la sessió quan són les 21.45 hores. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
 
 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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LA BATLLÒRIA – PRESSUPOST 2021 
 
L’equip de Govern ha volgut impulsar  la recuperació de la Regidoria de la Batllòria, amb 
l’objecte de fer més pròxima l’acció política i de gestió, a les necessitats específiques del poble. 
La visió transversal requerida per assolir aquest repte, fonamenta la generació d’una Ponència 
específica, que vetlli per l’assoliment efectiu dels objectius genuïns per a la Batllòria. La 
existència del Consell de Poble, marca així mateix, la idoneïtat de comptar amb un marc 
multidisciplinar ben coordinat, per donar resposta a la interacció imprescindible ciutadania -
administració per un enriquidor diàleg i energia constructiva arrelada al territori. 
 
L’objectiu general de la Regidoria pel 2021 se centra en avançar significativament en donar 
resposta a les necessitats pròpies de la Batllòria en un marc de diàleg estable i viu amb el 
Consell de poble i amb una visió transversal i multidisciplinar ben coordinada amb el conjunt 
d’unitats municipals. Tot, amb l’horitzó concret dels objectius específics i projectes vinculats 
següents: 
  

1. Consolidar el Consell de poble, com espai d’interacció Gent batllorienca –Ajuntament, 
per a la definició de la Batllòria. 
 

2. Assolir la concreció de projectes específics assenyalats al Pla de Mandat: 
 
*Remodelació del Parc del Camí Ral  
*Renovació del parc 1 d’octubre   
*Nou consultori mèdic a les Casetes i noves prestacions vinculades 
*Evolució de centre cívic del carrer Major per acollir serveis de gent gran i joves 
*Aportar nou impuls a la Unió Batllorienca: evolució de la Biblioteca; dinamització 
d’espais per a joves... 
*Millorar el subministrament d’aigua potable, amb la construcció d’un dipòsit 
*Començar a desplegar segona fase del Camp de Futbol 
*Vetllar per la implantació d’infraestructures de competència supramunicipal com a 
ara la rotonda de la C35 amb Riells i el carril bici amb Sant Celoni. 

 
3. Reforçar el sentiment de convivència i pertinença, mitjançant el desenvolupament d’una 

vida comunitària rica, diversa i compromesa, on el Pla d’Acció Cultural i la cooperació 
amb l’Escola Montnegre i tenen un paper rellevant. 
 

4. Definir el parc d’habitatge social. 
 

5. Donar impuls efectiu al potencial del poble com a referent del turisme de Natura i, per 
tant, com a nucli obert i d’acollida. Millorar el manteniment de les Llobateres i camins 
vinculats. 
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6. Ampliar els vincles amb Gualba i Riells, cercant l’eficiència de recursos i serveis. 

 
7. Vetllar per la mobilitat i la seguretat, en tots els seus vessants: 

 
*Millora significativa de la senyalització viària del nucli i de Royal Park 
*Instal·lació de càmeres de control de matrícules en els accessos 
*Assegurament de la presència policial adequada 
*Presència d’agents cívics, sempre que sigui possible 

 
 
 
 
 
 

 
Accions 2020 
 
*Renovació enllumenat Camp de Futbol 
*Pèrgola pista esportiva 
.*Rehabilitació del cementiri 
 
*Festa Major d'Estiu, adaptada a COVID 
*Activitats culturals, esportives i de lleure adaptades a COVID  
*Festes de Nadal i Reis adaptades a COVID 
 
*Grup de treball Consell de poble: Pla d'equipaments. 
*Grup de treball Consell de poble: Parc 1 d'octubre 
*Grup de treball Consell de poble: Parc del camí Ral. 
*Grup de treball Consell de poble: convivència 
*Grup de treball Consell de poble: Pĺa d'Acció Cultural. 
*Suport als projectes de la nova Associació Veïnal de Royal Parc. 
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